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????????PODCAST: Doblatge en
català: què volen veure els més
joves?
[inicicentrareport]*et recomanem posar-te auriculars per tenir una experiència mil

La sèrie "Altsasu" ha obert el debat sobre si cal doblar tot el contingut audiovisual que veiem.
Però, més enllà d'aquest cas, hi ha un sector professional tocat de mort i que ha anat veient com
amb els anys els arriba cada vegada menys inversió. En parlem amb les actrius de doblatge Txell
Sota i Nerea Alfonso.
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